

Minnesanteckningar Naturskyddsförening i Nedre Härjedalen 20240114

Närvarande: Bror Österman, Anna-Karin Båggagård, Gunilla Hamne, Lennart Karlsson, Lars-Ove Persson på telefon. Mötet skedde hos Anna-Karin och Lars-Ove i deras stuga i Linsell.

1. Mötets öppnande

2. Val av justerare Gunilla Hamne

3. Dagordningen godkännes

4. Föregående protokoll upplästes och läggs till handlingarna

5. Kassörens rapport, tillgång på kontot 58011:-

Handelsbanken är krånglig, Anna-Karin ska undersöka om vi kan byta bank.

Information från Skatteverket, genom Lennart: Vi behöver inte skatta för föreningen.

Fråga om medlemsregister: Vi har behov av se vilka medlemmar som finns i vår krets.

Lennart tar reda på hur vi kan läsa medlemsregistret och kollar hur det är med återbäringen från Riks. Anna-Karin ska söka föreningsstöd hos Härjedalens kommun.

6. Inför årsmötet:

Kan vi vara på Bäckedal? Kan vi få fika? Inga kollar upp detta.

Förslag på tid; tisdag den 19 mars kl.19.00

Förslag på dragplåster: Dagens skogsbruk med Lars-Ove Persson - ekologisk och social hänsyn. Motförslag: Vi lämnar det till ett annat tillfälle, där fler intressenter kan bjudas in.

7. Förslag att bilda skogsgrupp. Förslag på drivande i en skogsgrupp i Härjedalen, vilka är dessa personer? Möte med Katja och Maria innan skogsgruppen startas. Gruppen Hållbarhet i Härjedalen kan kontaktas för intresse för en skogsgrupp, är ett sätt att hitta potentiella intressenter som kan vara med i skogsgruppen. Lennart ringer Maria i veckan.

8. Hemsidans vidare utveckling: Vi behöver få in mer information. Protokoll i PDF kan ligga på hemsidan. Aktiviteter ska ligga på hemsidan.

9. Aktiviter:

Titta på mosippor - Loddvägen någon gång i maj

Slåtteräng - Inga pratar med Hanna Kovacs (världens längsta äng) + eventuell utbildning i lieslåtter (knack-lie med Fredrik Loveus Bäckedal?) början av augusti?

Inventeringskurs - introduktion - brandområde Fläcksberget

Bäckedalsskogen med deltagare från skolan och andra intressenter

Plodding i Ljusnan nedströms Bäckedal, skolan har kanoter.

Förslag på datum vid nästa möte?

10. Contorta ovanför FSA-gränsen. Bror ser inget problem med att avverka denna eller att någon annan ska ha problem med detta, men föreslår ett möte med dem de berör.

Lars-Ove hämtar hässjvirket och kontaktar Ulrika från Lillhärjåbygget.

11. Tisdag den 20 februari hemma hos Lennart kl.19.00, Ingrid Eriksson bör bjudas in.

12. Mötet avslutas

Ordförande Lennart Karlsson

Justerare Gunilla Hamne

Sekreterare Inga Björk